
   

 

   

 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     
Roinilan päiväkoti 

Kokous 1.11.2024 klo 13:00-13:45 Teams-kokous  

     

Kutsuttu/Osallistujat:       

Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, tilapalvelut, puheenjohtaja, sihteeri  

Ellen Pruikkonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja  

Hanne Järvinen, varajohtaja  

Johanna Niemi, henkilöstön edustaja  

Pia Gummerus, terveystarkastaja  

Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu  

Anne Lindfors, työterveyshoitaja  

Juhani Suomilammi, huoltajien edustaja  

      

Muistio  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  

  

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus  
 

I. Työterveydenhuolto 
Ei yhteydenottoja.  
 

II. Esimiehen tieto  
Tunkkainen sisäilma, yksi ilmoitus tulossa työterveyteen.   
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
 

I. Tutkimukset  
Työsuojeluvaltuutettu käynyt mittaamassa äänitasoja Saviahossa. Asiasta 
on oltu yhteydessä Mäntäsälän kuntaan. Mäntsälän kunta ottanut asian 
hoitoon. 
 

II. Korjaukset  
Roinilan purkuvaihe valmistui ajallaan. Purkuvaiheen jälkeen oli noin 3-4 
viikon suunnitelmallinen tuuletusjakso. Viikolla 43 mittauksia valmistelevia 
töitä, viikoilla 44 ja 45 tehdään kosteusmittauksia sekä muita 
laadunvarmistusmittauksia.  



   

 

   

 

 
III. Käyttäjät-toiminnan järjestely 

Toiminta säilyy Saviahon päiväkodissa siihen asti, kun Roinilan remontti on 
valmis.  

 
4. Muuta 

• Viimeksi raportoitu viemärinhaju vähentynyt “ykköstalossa”.  
• Kysymys päiväkodilta, missä vaiheessa aurinkosuojausten rakentaminen 

on?: Aurinkosuojausten rakentamisesta on olemassa valtuustoaloite, jonka 
hyväksyttäessä aurinkosuojauksille saadaan tarvittavat investointirahat. 
Aurinkosuojauksien rakentamiseen ei ole ennen investointipäätöstä 
varattu rahaa. Suunnitelmat aurinkosuojauksesta ovat jo valmiina.  

  

5. Viestintä  

Korjausten alkamisesta on tiedotettu päiväkodille sekä Tuusulan sisäisiin 
kanaviin 26.8. Ei välitöntä tiedotustarvetta. Tiedotetaan urakan etenemisestä, kun 
tiedetään aikatauluista tarkemmin.   

  

6. Seuraavan kokouksen sopiminen  

Seuraavissa sisäilmatyöryhmän kokouksissa tullaan seuraamaan korjausten 
edistymistä ja Saviahon kiinteistön tilannetta.   

  

Seuraava kokous 16.12.2024 klo 13  

  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 13:35  

 


